
verslag vergadering Seniorenadviesraad Jabbeke van 04 juli 2023 

 

Aanwezig:  Burgemeester Frank Casteleyn, Verleye Roland, Rommel Dirk, De Brabander 
Roger, Vandecasteele Honoré, Constant Eric, Cotenie Cecilia, Cateeu 
Isabelle, Maes Anne-Marie, Puys�ens Luc, Rabaey Mariete, Rosseel Willy, 
Daniel Vanden Bussche,   

 

Verontschuldigd:  Deruyter Marie-Jeanne, Schepen Paul Storme  

 

Verslaggever:   Lisa Warnez, zorgcoach OCMW Jabbeke  

 

 

1. Welkom 

Burgemeester Frank Casteleyn verwelkomt alle aanwezigen en gee� het woord aan ondervoorziter 
Roland Verleye. Bij afwezigheid van een voorziter leidt Roland Verleye de seniorenadviesraad.  

De laatste adviesraad dateert van 18.02.2020. Verslag wordt nog eens doorgestuurd.  

2. Voorstelling, wie is wie  

Iedereen stelt zich voor. Ledenlijst wordt overlopen, info wordt gecorrigeerd indien nodig.  

Zorgcoach Lisa neemt administra�e op zich voor de SAR. De func�e van de zorgcoach is voornamelijk 
een aanspreekpunt zijn voor senioren binnen de gemeente, aanvragen voor groen- en poetsdienst 
behandelen en huisbezoeken bij alle 90+ inwoners van de gemeente.  

 

3. Goedkeuring vorig verslag  

Er wordt goedkeuring verleend aan het laatste verslag van de seniorenadviesraad.  

4. Verkiezing Voorziterschap  

Er stelt zich 1 iemand kandidaat om het voorziterschap van Annie D’Hoedt op te volgen, Marie-
Jeanne Deruyter.  

Zij engageert zich voor OKRA en staat in voor de organisa�e van verschillende ac�viteiten en is 
zaalverantwoordelijke. Zij woont in Varsenare.  

Haar voorziterschap wordt unaniem aanvaard.  

 

 

 

 



 

5. Voorstelling AD Goele Brouckaert  

Algemeen directeur Goele Brouckaert sluit even aan op de vergadering en stelt zich voor. Zij ging aan 
de slag als juriste binnen de gemeente in 2016. Zij volgt Gabriël Acke op die na 35 jaar op pensioen 
ging als algemeen directeur. Samen met het managementeam staat zij in voor een goede werking 
van de diensten en de uitvoering van het beleid. Als algemeen directeur is zij de brugfiguur tussen 
verschillende actoren van de gemeente: het poli�ek bestuur, het personeel en de burgers.  

 
6. Nieuw lid  

Mieke Roelens stelt zich kandidaat om lid te worden van de SAR. Zij is voorziter van de gezinsbond. 
Haar kandidatuur werd unaniem posi�ef bevonden.  

 

7. Evalua�e seniorenfeest  

Op het seniorenfeest dit jaar op 17.04.2023 waren er 508 personen aanwezig, er waren die dag 32 
medewerkers aan de slag om het feest in goeie banen te leiden.  

De koffie die geserveerd werd is van Torenhof, Ichtegem. De boterkoeken waren van bakkerij Kris en 
Sandy. De appeltaart kwam van bakkerij Ryckeboer. Elk jaar wordt een andere bakker om de beurt in 
de gemeente gevraagd dit te organiseren.  

De kostprijs voor een toegangskaart kost 5 euro.  

Aandachtpunten/werkpunten:  

- Volgens sommige aanwezigen was de zaal te koud. Er wordt gezocht naar een oplossing voor 
volgend jaar. Isabelle Cateeu gee� een bemerking i.v.m. het Vrije�jdscentrum, zie varia 
punten 

 

8. Ruddersstove  

Gemeente Jabbeke hee� de samenwerking met maal�jdbedeling Rudderstove in Brugge. Zij 
verzorgen maal�jden aan huis. Er kan gekozen worden tussen een warme maal�jd of koude maal�jd. 
Een koude maal�jd wordt geleverd en kan thuis opgewarmd worden. De kostprijs van een warme 
maal�jd is €8.50, van een koude maal�jd €7,75.  

Onderstaande cijfers geven een overzicht van het aantal gebruikers sinds januari 2023.  

 
Afdeling Jaar Maand Klanten warm Klanten koud Klanten totaal 

Jabbeke 2023 1 29 55 84 

Jabbeke 2023 2 29 50 79 

Jabbeke 2023 3 32 48 80 

Jabbeke 2023 4 30 49 79 



Jabbeke 2023 5 29 55 84 

      

 
 

In buurthuis De Post is het ook mogelijk om een maal�jd te verkrijgen, mits 2 dagen op voorhand te 
reserveren. Onderstaand een overzicht van de aantallen die werden geserveerd.  

 
JAN '23 

FEBR 
'23 

MAART 
'23 

APRIL 
'23 MEI '23 

De Post 51 70 98 64 59 

 
 

9. Welke punten op volgende agenda  
 

- Graag opnieuw opstart van de werkgroep 1e lijnszorg. In een vorige SAR werd vermeld dat Luc 
Puys�ens, Anne-Marie Maes, Dirk Rommel en Honoré Vandecasteele hier deel van zullen 
uitmaken. De bedoeling is om een lijst op te stellen waarop gegevens opstaan van instan�es 
die kunnen gecontacteerd worden in een specifieke situa�e of noodsitua�e.  
 

- Graag op een volgende SAR een toelich�ng betreffend het nieuwe traject van de lijnbussen. Is 
er een voorontwerp? Zijn er al concrete zaken die zullen worden aangepast?  
 

- Plaatsvervangers doorgeven van de leden van de SAR, bij afwezigheid van een vergadering 
mag een plaatsvervanger aansluiten.  
 
 
 

10. Volgende datum SAR  
 
De volgende seniorenadviesraad zal doorgaan op 22.08.2023 om 09h30. Een uitnodiging zal 
nog worden verstuurd.   
 
 

11. Varia  
 

- Sarkoheem Zerkegem: de geluidsinstalla�e van het Sarkoheem zou niet goed werken, de 
akoes�ek in de zaal weergalmt. De burgemeester licht toe dat er verschillende firma’s worden 
aangeschreven om de akoes�ek aan te pakken zodat het geluid meer gedempt wordt.  
 
De stoelen in de zaal zijn te groot, hierdoor is er minder plaats in de zaal. Ze zijn ook zeer 
zwaar, mensen klagen hierover. Het scherm hangt niet op de juiste hoogte. Burgemeester 
gee� advies om een mail te sturen naar birger.eeckeloo@jabbeke.be of naar 
gemeente@jabeke.be  
 

mailto:birger.eeckeloo@jabbeke.be
mailto:gemeente@jabeke.be


Neos houdt elke woensdag een vergadering in het Sarkoheem. Men wenst graag een andere 
dag in de week te vergaderen maar zou niet mogelijk zijn wegens andere verenigingen. 
Burgemeester stelt voor om naar het VTC te komen, Neos wenst liever in het Sarkoheem te 
blijven, is voor hen prak�sch beter.  
 

- Wat gebeurt er met de vragen die in de App van Jabbeke gesteld worden? burgemeester licht 
toe: elke opmerking/vraag die in de app komen, wordt besproken op het schepencollege.  
 

- Vrije�jdscentrum: VL@S maakt de opmerking op de donderdagmiddag geen gebruik te 
kunnen maken van de keuken in het VTC. Gezien de kinderopvang er geves�gd is, is dit een 
probleem.  
 

- Isabelle Cateeu maakt de bemerking dat de geluidsinstalla�e niet goed werkt, Burgemeester 
stelt voor dat er een uitleg komt hierover.  
 

- Toelich�ng van het budget door de penningmeester: Momenteel is er een bedrag van €8200 
in de kas 
 
 

 

Voor Verslag: Lisa Warnez - Zorgcoach OCMW Jabbeke  


